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11 January 2018
2018年1月11日

15 Aerial Photograph of the Development is updated.
發展項目的鳥瞰照片已更新。

11, 12 Information on Design of the Development is updated.
發展項目的設計的資料已更新。

18 Layout Plan of the Development is updated.
發展項目的布局圖已更新。

21, 23, 25, 27 Floor Plans of Residential Properties are updated according to the latest approved building plans.
住宅物業樓面平面圖已根據最新批准的建築圖則作出更新。

31, 32 Floor Plans of Parking Spaces are updated according to the latest approved building plans.
停車位樓面平面圖已根據最新批准的建築圖則作出更新。

59 Information on Public Facilities and Public Open Spaces is updated according to the latest approved building plans. 
公共設施及公眾休憩用地的資料已根據最新批准的建築圖則作出更新。

62, 63 Cross-section Plans of Building are updated according to the latest approved building plans.
建築物的橫截面圖已根據最新批准的建築圖則作出更新。

64, 65 Elevation Plans are updated according to the latest approved building plans.
立面圖已根據最新批准的建築圖則作出更新。

85, 86, 87, 88 Relevant Information is updated.
有關資料已更新。

89 Information in Application for Concession on Gross Floor Area of Building is updated.
申請建築物總樓面面積寬免的資料已更新。

9 February 2018
2018年2月9日

14 Location Plan of the Development is updated.
發展項目的所在位置圖已更新。

35, 36, 38 Summary of Deed of Mutual Covenant is updated.
公契的摘要已更新。

56, 57 Information on Public Facilities and Public Open Spaces is updated.
公共設施及公眾休憩用地的資料已更新。

68, 72 Fittings, Finishes and Appliances are updated.
裝置、裝修物料及設備已更新。

85, 86, 87 Relevant Information is updated.
有關資料已更新。
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